
Strach a plač. Slovenskej vládnej mafii tečie
do topánok. Keď ľudia, ktorí si mysleli, že tu
budú večne, strácajú moc a začínajú sa báť
- CZ24 News | 12. srpna 2022

SLOVENSKO: Včerajšia tlačovka Hamrana bola skôr plačlivá ako bojovná. V podstate
polícia robí všetko dobre, má milión podozrivých a obvinených a všetko zlé robí Fico a ľudia
okolo Pellegriniho, lebo sa boja, že budú odsúdení a najmä, čo zaznelo veľmi veľakrát a
bolo trochu prekvapujúce, najviac akoby boli na vine, že sú výsledky vyšetrovania zatiaľ tak
nevalné, prokurátori. Samozrejme nie tí zo špeciálnej, ale tí z generálnej a krajských
prokuratúr

Na snímke minister financií SR Igor Matovič (OľaNO)

 

Na Hamrana reagovali viacerí politici, ale treba spomenúť hlavne jeho “šéfa” Igora Matoviča. Ten na
svojom facebooku hádam ešte počas tlačovky napísal: “Sľúbili sme rozobrať mafiánsky brloh, ktorý tu
stvoril Fico s Pellegrinim … ľudia nás do boja vyslali … vyhrali sme voľby … a tak slobodní
vyšetrovatelia, prokurátori a sudcovia si robia svoju robotu … ale veľmi bohatým ľuďom v pozadí
dvoch spomenutých to preveľmi vadí … a urobia čokoľvek pre povalenie vlády,” pričom zdieľal menný
zoznam 17-nástich už odsúdených osôb – predstaviteľov smeráckej pavučiny.

Podľa toho, čo Matovič napísal vidieť, že nepochopil niekoľko vecí.

V prvom rade: áno občania ho vyslali bojovať s korupciou, ktorú pripisovali Smeru a jeho
nominantom, ale nemysleli, určite by ani nechceli, aby v tom boji obetovali právny štát, demokraciu,
životnú úroveň, znášali ekonomickú katastrofu a celkové zvlčenie spoločnosti.

Každý normálny človek chce, aby korupcia v štáte bola na čo najmenšej úrovni, ideálne žiadna.
Každý chce, aby boli korupčníci potrestaní. Ale nie tak, že sa kvôli tomu obetuje právny štát.

 

 

Predsa nikto nechce, aby štátne orgány obchádzali právo, aby si dohadovali výpovede s
ľuďmi, ktorých môžu vydierať, aby si sudkyňa špecializovaného súdu volala s takýmto
svedkom. Takto to predsa nemôže fungovať. To sa potom nejaká výpoveď od nejakého
profesionálneho svedka-kajúcnika vyfabrikuje v prípade potreby na každého, kto robí
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problémy. Aby to takto fungovalo, tak to určite nie. Keby to ľudia vedeli v čase, keď dávali
Matovičovi hlas – no nedostal by ho.

Tiež nikto nepotrebuje, aby nejaká banda pri moci deinštalovala demokraciu. Napríklad, keď sa
nejaký minister rozhodne, že už ho nejaké noviny poriadne serú, a tak využije situáciu, pospája
všetko možné a následne ich vypne. To sme kde? To kam týmto štýlom akože máme dospieť? Do
totality? To čo máme všetko obetovať, aby ste zase vyhrali voľby a zostali pri moci? To akože dáte
facku jedným novinám, aby ostatné držali ústa a nekritizovali vás? Je to príliš vážne, aby také
správanie mohlo byť tolerované.

Poďme ďalej, 25 % ľudí chcelo odstrániť a potrestať Smer, ale ani tých 25 % iste nechcelo, aby za to
obetovali ekonomickú prosperitu. Normálny život – po ekonomickej stránke, je pre túto vládu na
poslednom mieste. Nepredstaviteľné. Bežná, osobná prosperita človeka je tu stále obetovaná. Raz
kvôli covidu, raz kvôli sankciám a zakaždým kvôli hlúposti a neschopnosti vlády.

Naša životná úroveň je obetovaná raz za Pfizer, raz za USA proxy vojnu na Ukrajine. Kvôli čomu?
Aby bol niekto pekný pred veľvyslanectvom za plotom? Tak nato sa my obyčajní ľudia môžeme …

Chceme normálne žiť a nie prísť o všetko kvôli nešikovnosti a lokajstvu týchto „ministrov“.

A za ďalšie, nie len bohatí podnikatelia za Ficom, ale skoro všetci biznisu na Slovensku majú už
týchto šašov dosť. Ľudia, ktorí sú významní pre ekonomiku a zamestnávajú veľa ľudí, už rezignovali
na túto vládu. Už hocičo, len nech to je aspoň trocha príčetné, normálne. Niektorí to povedia na plné
ústa, ako Soták z Podbrezovej, ktorý sa nebojí, ale myslia si to všetci.

Je pekné, že sa pustili do oligarchov a vrcholových politikov. Doteraz sa to ešte v
novodobých dejinách Slovenska nikdy nestalo. Ani Mečiar, aj keď nejaké chabé pokusy tam
boli, ani Dzurinda s Miklošom neboli vyšetrovaní. Doteraz tu platil úzus, že vrcholoví
politici po sebe nejdú. Ale Matovič túto zvyklosť zrušil, čo je sympatické, len tie metódy.
Chcieť mafiu poraziť mafiánskymi spôsobmi, no od veci.

Táto vláda, našťastie smeruje ku koncu. Keď si pomyslím, ako som im na začiatku fandil – ja hlupák.
Dnes otvorím šampanské, keď padnú. Dúfajme, že Sulík a ani OĽaNO necúvnu. Že Matovič zostane
ministrom financií a Sulík dodrží sľub a odíde z vlády. OĽaNO vydalo stanovisko, že Matovič zostane
ministrom a idú do menšinovej vlády. To je dobré, lebo takáto vláda v ich prevedení nevydrží.
Nechcú sa vzdať svojich postov, ale jediný spôsob ako zostať pri moci, je práve odstrániť Matoviča z
ministerského kresla. Potom by si mohli ešte na rok a pol zachrániť kožu. Lebo ak vláda padne a oni
prídu o moc, čakajú ich iba dve alternatívy. Zlá a ešte horšia.

Ak zostaví vládu Hlas bez Smeru, bude to taká light pomsta. Ale ak bude vo vláde Smer, bude to
brutálna pomsta.

Z toho čo avizoval hlavne Smer predpokladám, že sa potom ako prvé začne vyšetrovať založenie,
zosnovanie a podporovanie zločineckej skupiny, ktorú už Fico pomenoval ako Matovič, Lipšic,
Hamran, Čurilovci, Záleská a spol.

Tiež predpokladám, že sa budú vyšetrovať udalosti okolo covidu, kto je zodpovedný za 16 000
mŕtvych.

Tiež sa dá čakať, že sa budú vyšetrovať úniky zo živých spisov. Nepoznám tieto paragrafy do tej
miery, aby som vedel povedať, či môžu byť trestne stíhaní aj novinári, ktorí tieto informácie
zverejnili, ale určite budú mať problém tí, ktorí im tieto informácie poskytli.



A bude sa vyšetrovať aj korupcia, lebo táto vláda síce tvrdí, že “nekradne”, ale uvidíme…

No jednoducho, v prípade straty moci by som nechcel byť na ich mieste. Všetko toto oni vedia a
začínajú sa báť. Osobne som čakal, že sa preto pokúsia za každú cenu udržať vládu. Ale ego ani pri
tejto perspektíve nepustí.

Sme rodina ani SaS stres nemajú, oni neboli na križiackej výprave. Ale OĽaNO a Za ľudí, asi budú
musieť ochutnať svoju medicínu.

 

ZDROJ
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